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JIŽNÍ
MĚSTO

Zdravím vás, milí Jihoměšťané,
dříve, než se všichni rozprchnete z Jižňáku na zaslouženou 
dovolenou, připravili jsme pro vás první předvolební číslo 
našeho časopisu Jižní Město ŽIJE. Za tři měsíce už bude líp, 
takže nyní je ten správný čas, abychom vás seznámili s první 
šesticí našich kandidátů do zastupitelstva Prahy 11 (více na str. 
5 - 6). Veškerá práce, kterou se nám daří pro Jižní Město odvá-
dět, je totiž výsledkem úsilí celého našeho týmu. Každý z nás 
má své přednosti, ať už jde o organizační schopnosti, analytic-
ké myšlení nebo umění naslouchat, a ty dávají dohromady 
skvěle fungující celek. I proto se na vás tentokrát díváme 
z titulní strany rovnou dva, společně s dvojkou naší kandidátky 
Martinem Horákem, který je v práci pro Jižní Město mým 
nejbližším parťákem. 

Tahle fotka vznikla na naší červnové akci plné aktivit pro celou 
rodinu, kde jsme měli šanci si s mnohými z vás popovídat. 
Získali jsme od vás celou řadu cenných podnětů a já se proto 
těším, až se v září opět potkáme v jihoměstských ulicích. Vedle 
dalších prima akcí, které pro vás chystáme, budete mít 
možnost osobně poznat ostatní naše kandidáty a zeptat se 
jich na vše, co vás trápí. Věřím, že vás náš tým osloví a zjistíte, 
že je hnutí ANO pro Prahu 11 tou nejlepší volbou. 

Ať už se však rozhodnete jakkoliv, o jedno bych vás chtěl na 
závěr poprosit.  Komunální volby proběhnou už 23. a 24. září 
2022, tak si udělejte uzel na kapesníku a přijďte k nim. Protože 
bez ohledu na to, komu fandíte, byla by škoda propásnout 
možnost ovlivnit směřování Jižního Města na další čtyři roky. 
Přeji vám krásné, pohodové léto!

Ing. Ondřej Prokop, předseda hnutí ANO v Praze

TO, CO SE V KLÍČI NEDOČTETE

martinhorak.praha11

Když vyhrajeme volby 
v Praze 11, snížíme daň 
z nemovitosti!

Hodně z vás mi v poslední době píše, že vám přijde nefér platit 
zvýšenou daň z nemovitosti. Musím s tím jen souhlasit! Zvlášť 
v dnešní době by politici měli dělat všechno pro to, aby peně-
ženky lidí šetřili a ne vysávali. Proto když v Praze 11 vyhrajeme 
volby, budeme tlačit na Magistrát, aby byla v naší městské 
části daň z nemovitosti snížena, a to minimálně na přechod-
nou dobu 2 – 3 let, dokud se nám společně nepodaří překonat 
současnou ekonomickou krizi. 

Ing. Martin Horák, předseda hnutí ANO v Praze 11

AKTUÁLNĚ Z PRAŽSKÉHO MAGISTRÁTU:
Rozkrádačky, drogy, orgie...
Více na straně 4
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CO SE DĚJE NA JEDENÁCTCE
HISTORICKÉ PÍTKO 
NA POŠEPŇÁKU A JÍROVCOVĚ 
NÁMĚSTÍ OPRAVENO
Kdo by neznal sochu raka na Pošepňáku! Na Pošepňák jsem 
chodil i do školy a tak mám k soše trošku sentimentální vztah. 
Nejen proto jsem se o žalostný osud sochy zajímal a pátral 
u našich úředníků. Zjistil jsem, že o rozbité soše bohužel nikdo 
nic neví a přišlo mi smutné, že takto se zajímá MČ pod vede-
ním Pirátů o okolí své městské části. 

Až po mých opakovaných intervencích, tlaku na radnici 
a pražské vodovody a kanalizace bylo historické pítko v soše 
raka opraveno. Z opravy mám velkou radost. A věřte mi, že 
nejen já. Pítko bývá celé odpoledne doslova obsypané dětmi. 
Stejně tak se povedlo opravit druhé historické pítko Faun na 
Jírovcově náměstí ... 

A můj tip? Komu nestačí osvěžení z pítka, dejte si 
na Pošepňáku zmrzlinu, je skvělá!

Nepříjemnosti s bezdomovci řeší každá městská část a u nás se 
tento problém týkal oblasti mezi ZŠ Donovalská a Chodov-
cem. Přesně u cesty, kudy chodí denně děti ze školy. To se nám 
samozřejmě nelíbilo a situaci jsme chtěli řešit. Školy i rodiče si 
na situaci dlouhodobě stěžují a vedení radnice v čele 
s pirátským starostou s touto problematikou bohužel nic 
nedělá. A to i přesto, že samotné vedení školy děti varuje, aby 
bez dozoru touto cestou nechodily a raději využily cesty jiné. 

Díky naší aktivitě i videu, co Ondřej Prokop natočil na svůj FB 
pro�l, se rozhýbala konečně větší občanská aktivita a věci se 
daly do pohybu.  Zastupiteli Petru Součkovi a řediteli ZŠ Dono-
valská se povedlo v rekordním čase rozhýbat i naše radní, kteří 
spolu s policií, sociálním odborem a Jihoměstskou majetko-
vou místo vyčistili a bezdomovce přesunuli.

Kolem bazénu směrem k Chodovci se tak dnes dá v klidu 
a bezpečně chodit bez strachu, že narazíte na bezdomovce 
nebo že se budete místy brodit v odpadcích.
Je vidět, že občanská aktivita a tlak fungují! 

Ing. Ondřej Prokop a Radek Šimon

JSME PROTI NÁSTAVBĚ KOTELNY VOJTÍŠKOVA

Velmi často mi o tomto projektu píšete. Jak asi víte, jsem proti 
nekoncepčnímu zahušťováni sídlišť a nástaveb kotelen 
obzvlášť. S Vojtíškovou jsem po tlaku bývalých kolegů v radě 
před několika lety se skřípěním zubů souhlasil. Nicméně nyní 
se objevily nové skutečnosti, ze kterých je zřejmé, že není vše 
v pořádku a tak, jak nám bylo prezentováno! 

A proto bude hnutí ANO chtít na zastupitelstvu Prahy 11 zrušit 
nájemní smlouvu na pozemky, které investorovi radnice 
pronajala. Vyzvali jsme veřejně i ostatní politické kluby, ať se k 
návrhu připojí, a to se povedlo. Bod byl přijat na program 
červnového zastupitelstva a bude se o něm jednat!

Ing. Ondřej Prokop a Jan Dohnálek

S čím v Praze 11 
nesouhlasíme? 

VYŘEŠILI JSME PROBLÉM S BEZDOMOVCI 
U KOŠÍKOVSKÉHO POTOKA



PIŠTE NÁM, 
MÁ TO 
SMYSL
Pište nám dál své podněty - váš 
názor nás zajímá! Dejte vědět, co 
v Praze 11 zlepšit a my se o to posta-
ráme. Využít můžete Messenger 
na Facebooku nebo náš  e-mail :

prokop@anobudelip.cz
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BOJUJEME ZA ZNOVUOTEVŘENÍ 
RESTAURACE PAVLOVÍN!
Chodíte rádi do parku u Chodovské tvrze? Pak už jste si 
nejspíš všimli velké cedule na restauraci Pavlovín s nápi-
sem „TRVALE ZAVŘENO“. V oblíbeném parku tak chybí 
možnost občerstvení. 

Co s tím? 
Objekt je nyní trvale uzavřen a vlastník jej nehodlá znovu 
otevřít. My v hnutí ANO jsme ale přesvědčeni o tom, že by 
měla Praha 11 usilovat o jeho koupi. Restaurace by pak mohla 
být provozována za příznivé ceny stejně, jako to městská část 
dělá u populární kavárny Mezi Domy. Za záchranu Pavlovína 
jsme také založili petici, kterou v květnu u našeho petičního 
stánku přímo před restaurací podepsalo už mnoho z vás! Petici 
nicméně můžete podpořit i online, stačí si nascanovat QR kód 
na obrázku. Jak se ukazuje, naše aktivita má smysl, protože 
rada Prahy 11 hned poté, co jsme petici založili, začala v tichos-
ti jednat s majitelem nemovitosti o odkupu. Což chválíme.

Ing. Martin Horák

TOHLE UŽ JSME DÍKY VÁM SPOLEČNĚ DOKÁZALI:

ODSTRANĚNÍ GRAFFITI 
ZE ZASTÁVKY

ODKLIZENÍ NEBEZPEČNÉHO 
AZBESTU 

NOVÉ LAVIČKY

JSME PROTI BYTOVÉMU DOMU OVČÁRNA 
Nesouhlasíme se záměrem výstavby desetipodlažního bytového domu Ovčárna, 
který má vzniknout v ulici Gregorova místo stávajících garáží. Budeme se proto 
opět snažit zařadit téma BD Ovčárna jako bod na program zasedání zastupitel-
stva Prahy 11 a prosazovat, aby zastupitelé přijali usnesení proti této stavbě!

Tomáš Bříza
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KRITIKA ZAKÁZEK 
NA METRO D 
BYLA OPODSTATNĚNÁ
V dubnu se zahájila výstavba metra D v Praze. Ale zakázku 
stále provázejí skandály! Jak se ukazuje po kauze Hlubuček, 
byla naše kritika zakázek na Metro D skutečně oprávněná!

Na základě dokumentů z realizace první části metra D se totiž 
zdá, že naši kolegové na magistrátu dali možnost soutěžit 
v tomto výběrovém řízení stejné soukromé �rmě, která se 
zároveň podílela na rozhodnutí o tom, kdo tuto zakázku 
vyhraje.

Pirátský primátor Hřib tak umožnil �rmě Metroprojekt stát na 
straně zadavatele výběrového řízení pro metro D, kde tato 
společnost pomáhala Dopravnímu podniku posuzovat nabíd-
ky soutěžících �rem, zatímco ona sama o výhru soutěžila 
v rámci sdružení �rem společně se Strabagem a Subterrou! No, 
je to podobné, jako kdybyste třeba psali ve škole diktát 
z češtiny a pak si ho sami opravili a dali si jedničku s hvězdič-
kou.

Možná bychom se tomu i zasmáli, kdybychom nestavěli 
nejdražší metro na světě. Schválně porovnejte: So�e 1,5 mld. 
Kč,  Atény 2 mld. Kč, Varšava 3 mld. Kč, Paříž 4,6 mld. Kč a  Praha 
10 mld. Kč za jednu novou stanici! A to v ceně nejsou vlaky, ty 
bude Praha kupovat zvlášť!

KVŮLI PIRÁTŮM DRAŽŠÍ PLYN 
V PRAZE!
Pražské plynárenské chybí 6 mld. Kč a je to práce Pirátů.  
A jaké "odborníky" Piráti s Čižinským nominovali do 
vedení jedné z našich nejdůležitějších městských �rem? 
Tak třeba pana Ruta, činoherního režiséra. Nechybí tam 
také odborník na nákup chmele. Díky těmto odborníkům 
nás čeká v Praze  zásadní zdražení plynu a dluh 2 miliardy 
v rozpočtu Prahy!

r
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ROZKRÁDAČKY, DROGY, ORGIE, 
PROSTITUTKY A 
KREJČÍŘOVA MAFIE!
Bohužel, milí sousedé, nejde o pouták na akční �lm! To je 
realita, kterou žijeme v Praze za vlády STAN, Pirátů a Čižinské-
ho Praha Sobě! Jsem v šoku! Tak tohle rozhodně na pražském 
magistrátě a v Praze nechceme.

Praha byla pod Piráty několik let řízená organizovanou
zločineckou skupinou, jejíž velikost a závažnost nemá v historii 
pražského magistrátu obdoby! Kam se na to hrabe nejtemněj-
ší období devadesátek! Piráti a Praha Sobě dovolili STANu 
zavést v Praze normu, kdy o vítězi veřejných zakázek rozhodují 
ma�áni, kteří jsou namočeni v drogách. Dle uniklých odpo-
slechů právě drogy v celé kauze hrají velkou roli. To není jen 
tak nějaký korupční skandál. Drogy ve spojení s náměstkem 
primátora, to tu ještě nebylo. Nebylo tady ani to, že by náměst-
ka primátora někdy v historii odvedla policie v poutech do 
vazby. To je nová doba, kterou v Praze zavádí STAN, Piráti 
a Praha Sobě. 

Mám silné obavy, že Piráti a Praha Sobě chtějí nadále nejen 
krýt ma�ánské poměry v Praze, ale navíc v nich i pokračovat. 
Hnutí ANO to tak samozřejmě nenechá. Požádali jsme již 
o svolání mimořádného zastupitelstva, na kterém budeme 

chtít odvolat náměstka Adama Scheinherra (Praha Sobě) 
a primátora Zdeňka Hřiba (Piráti) a pozastavit veškeré pode-
zřelé zakázky, ve kterých by mohlo dojít k poškození Prahy, 
Pražanů nebo veřejných rozpočtů.

Také nás bude zajímat, jak prorostla drogová a korupční ma�e 
z magistrátu na radnici Prahy 11, kde hnutí STAN také působí 
a má velký vliv například na projekt Arény ledových sportů či 
na opravy škol a tedy i veřejné zakázky! 

Sledujte prosím další vývoj kauzy na mých sociálních sítích, 
budu vás nadále informovat!

Ing. Ondřej Prokop
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SLEDUJTE:
@IngOndrejProkop

LIKE

oprokop

@oprokop

HNUTÍ ANO SE POVEDLO PRO-
SADIT ŘADU OPATŘENÍ, KTERÁ 
UŽ ZAČÍNAJÍ POMÁHAT!
Podařilo se schválit více než 300 milionů, které dostanou 
Pražané ohrožení vysokou in�ací a současnou problema-
tickou situací. Příští rok na to vydáme dalších 514 miliónů 
Kč. Pomoc je určena především seniorům, chudším 
rodinám a lidem s omezeným příjmem.

Jde o velký úspěch, za který chci poděkovat především 
kolegyni Martě Gellové, která za touto významnou 
pomocí našim spoluobčanům stojí. Společně s hnutím 
ANO usilovala na Zastupitelstvu o prosazení této pomoci 
občanům už od ledna letošního roku. Bohužel to ale pro 
Praha Sobě a Piráty nebylo důležité a nechtěli o tom ani 
jednat. 

KDE VŠUDE SE POMOC 
PRAŽANŮM ODRAZÍ?  

Stravné zdarma pro děti a žáky ve veřejných 
a církevních mateřských, základních a středních 

školách.

Děti a studenti ve veřejných a církevních MŠ a ZUŠ 
budou mít školné zdarma.

Zdarma družiny pro děti z ohrožených rodin.

600 Kč na žáka za rok do fondu solidarity. To jsou 
peníze např. pro pomůcky a potřeby, pobyty 

v přírodě a podobně.

Příspěvky domácnostem prostřednictvím Sociálního 
nadačního fondu.

Město přispěje především také na sociální služby, 
osobní asistenci a další podobné potřebné aktivity.

A další…

Mrzí mě, že místo toho, abychom na Zastupitelstvu řešili 
prospěšné věci, které skutečně pomůžou Pražanům, tak 
musíme řešit skandály a problémy jiných stran, kvůli 
čemuž se jednání protahují a na důležité body se tak 
často ani nedostane.  Ne všechny návrhy nám také 
projdou, bohužel z poslední doby neprošly návrhy na: 
1 miliardu Kč navíc pro učitele, MHD zdarma do konce 
roku, nebo vyhláška o rušení nočního klidu v oblasti 
Ledárny Braník.

Ing. Ondřej Prokop

POMÁHÁME PRAŽANŮM 
OHROŽENÝM CHUDOBOU
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BUDOUCNOST PRAHY 11  
OČIMA NAŠICH KANDIDÁTŮ
Čisté ulice, rozšíření pohotovosti o dětskou část, pohodlnější parkování nebo šetření peněženek místních 
obyvatel: i to jsou odpovědi kandidátů hnutí ANO do zastupitelstva Prahy 11 na otázku, co chtějí pro naši měst-
skou část vybojovat. Komu vadí rozhazování stávající rady a jak zajistit dostupné bydlení pro mladé i seniory? 
Zjistěte víc v naší anketě!

Na Jižním Městě jsem vyrostl a mám to štěstí, že tu můžu bydlet i dnes. O to víc mě mrzí, 
když se kvůli stále dražším životním nákladům musí lidé, co tu prožili většinu života, 
stěhovat pryč. Chci proto zajistit dostupné bydlení v Praze 11 jak pro děti stávajících 
obyvatel, tak seniory, aby si mohli užít klidné stáří tam, kde jsou doma. Zařídím dokonče-
ní rekonstrukce ubytovny Sandra, kde vzniknou nové byty pro mladé rodiny, učitele, 
hasiče, zdravotní sestřičky nebo policisty a dohlédnu na to, aby se v dostupné bydlení 
proměnil také sousední Hotel Opatov. Zároveň budu prosazovat snížení daně z nemovi-
tosti a zastavení zdražování vodného, stočného, vývozu odpadů či jízdného MHD. 

Obyvatelé Prahy 11 přece za ekonomickou krizi nemohou – tak proč by na ni měli 
doplácet?

Celý život pracuji s čísly a jsem zvyklý šetřit, proto mi hodně vadí, jak současná 
rada naší městské části rozhazuje – a hlavně za co peníze nás všech utrácí!

Kvůli nepřipravenosti průběhu zastupitelstva ze strany radních se jednání protahují na 
dva dny, což stojí Prahu 11 statisíce korun. Tyto peníze by přitom mohly lépe 
posloužit k opravě laviček, škol a školek nebo dotování teplých obědů pro jihoměstské 
seniory. Na hospodaření městské části si tak chci pořádně posvítit a zajistit, aby se peníze 
místo na hlouposti vydávaly na to, co obyvatelé Prahy 11 skutečně potřebují. Vedle toho 
je mým cílem vytvořit v rozpočtu �nanční rezervu na horší časy nebo nenadálé události, 
aby byla v případě krize městská část vždy schopná pomoci svým občanům.   

Jako speciální pedagožka s dvacetiletou praxí denně vídám, s jakými výzvami se musí 
rodiče školáků potýkat. Po složitém období pandemie covid-19, kdy museli rodiče sklou-
bit pracovní povinnosti s náročnou on-line výuku, nyní zase čelí neúnosnému zdražová-
ní i těch nejzákladnějších potřeb. 

Řada dětí se tak kvůli napnutému rodinnému rozpočtu musí vzdát oblíbených 
kroužků a někdy dokonce i obědů, na které už nezbývají �nance. 

Chci proto do škol zavést bezplatné sociální poradny, které rodičům školáků pomůžou 
s překlenutím současné ekonomické krize. Maximální podporu městské části si ale 
zaslouží i učitelé: aby se našim dětem dostalo ve školách co nejkvalitnější péče, budu pro 
pedagogy prosazovat dotace na další vzdělávání a zajištění dostupného bydlení.   

ING. ONDŘEJ PROKOP 
36 LET, PROGRAMÁTOR

ING. MARTIN HORÁK
50 LET, EKONOM

MGR. BLANKA HRUDKOVÁ
44 LET, SPECIÁLNÍ PEDAGOŽKA NA ZŠ
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Když jsem před pár lety už podesáté objížděl sídliště, abych našel volné parkovací místo, 
dostal jsem hrozný vztek. Copak na radnici nevidí, že tu místní nemají kde zaparkovat? 
Protože v dopravě pracuji, rozhodl jsem se být užitečný a stal se členem Dopravní 
komise, která má vedení Prahy 11 v téhle oblasti radit. Jak to dopadlo, asi tušíte: páni 
politici si poradit nenechali, a tak i přes všechny volební sliby doteď nevyrostl na Jižním 
Městě ani jeden parkovací dům. 

Chci to napravit a zajistit, aby už obyvatelé Prahy 11 nemuseli svůj volný čas trávit 
zoufalým hledáním parkovacího místa.

Stejně tak budu tlačit na urychlenou dostavbu okruhu 511, který z Jižního Města odvede 
většinu tranzitní dopravy. Zasloužíme si přece čistý vzduch, a ne další roky dýchat zplodi-
ny z náklaďáků!  

Přes 42 let bydlím na Jižním Městě a rád bych tu v budoucnu také zestárnul. Tím spíš už 
dál nemůžu přihlížet tomu, jak v posledních měsících naše městská část chátrá. Jako 
předseda SVJ v našem domě už jsem mnohokrát žádal vedení Prahy 11 o opravu rozpad-
lých laviček, chodníků plných výmolů nebo vynesení přetékajících košů. Často s nulo-
vým výsledkem. Chci proto prosadit rychlou a důslednou údržbu veřejných prostranství 
a aby městská část místo do politických tra�k investovala do toho, co slouží občanům: 
oprav škol, školek, chodníků i bytových domů. 

Budu také trvat na zachování lékařské pohotovosti pro dospělé a jejím rozšíření 
o dětskou část. 

Vždyť domov má být místem, kde se cítíte bezpečně, a pro to je dostupná lékařská péče 
nezbytná.

Mám čtyři děti a všechny jsem je vedl ke sportu. Jde totiž o skvělou průpravu do života: 
sport vás naučí překonávat překážky, ale i umět přijmout prohru a chovat se férově. 
V dnešní době plné lákadel je sport navíc účinnou prevencí proti tomu, aby se děti chytly 
alkoholu, drog nebo špatné party. S touhle myšlenkou jsem také před 12 lety založil 
fotbalový klub FK Dukla Jižní Město, kterým už prošly stovky malých sportovců. Mnoha 
rodičům už však při současném zdražování nezbývají na sportovní kroužky dětí peníze. 

Chci proto zajistit, aby Praha 11 �nančně přispívala na sportovní kroužky dětí, 
jejichž rodiče si nemohou dovolit platit plnou cenu.

Budu rovněž prosazovat zavedení projektu Trenéři do škol na jihoměstských školách, 
aby si děti mohly různé druhy sportů užít i v rámci hodin tělocviku.

TOMÁŠ BŘÍZA
49 LET, VEDOUCÍ PROVOZU FYZICKÉ INFRASTRUKTURY

RADEK ŠIMON
48 LET, TELEKOMUNIKAČNÍ TECHNIK

PETR SÝKORA
57 LET, SPORTOVNÍ TRENÉR MLÁDEŽE



raha11

JIŽNÍ MĚSTO ŽĲE | ČERVEN 2022

VYLUŠTĚTE SI

VYBARVI SI

VYLUŠTILI JSTE TAJENKU? 
Pošlete nám ji na e-mailovou adresu praha 11@anobudelip.cz 
a do předmětu uveďte „KRÍŽOVKA“

VÝHRA: 
5x POUKAZ NA NÁKUP V LIDLU V HODNOTĚ 500 KČ
Výherce budeme kontaktovat e-mailem.

VÝHERCI Z MINULÉHO ČÍSLA:
D. Kováčová, P. Kvita, H.Bízková, B. Vlášková, M. Výleta

Název: JIŽNÍ MĚSTO ŽĲE
Obsahové zaměření:  orgány odborů,

politických stran, spolků atd. 
Periodicita: 4x do roka 
Místo vydání: Praha 11 

Vydavatel: ANO 2011, Babická 2329/2, 149 00 Praha 4, 
IČO vydavatele: 714443339 

Číslo a den vydání: II. vydání/2022 
ročník III, 22. 6. 2022 

Evidenční číslo: MK ČR E 23969


